
ÖLOF:s ungdomskommitté 2021-09-27  

Plats: Idrottens hus 
 

Närvarande:    Magnus Carlberg (Almby), Lina Jans (Hagaby), Sofia Carlsson 

(Lindebygden), Kaisa Mårtensson (Garphyttan), Sofia Erlandsson 

(Milan). Agnetha Hasselkvist (ÖLOF:s styrelse) deltog del av mötet.  

 

Mötesordning 
Sofia Carlson utses till mötesledare. Sofia Erlandsson är sekreterare. 

ÖLOF:s styrelse 
Agneta har varit i kontakt med Närkes skogskarlar. I oktober har Närkes skogskarlar möte och lyfter 

då vårt önskemål om bidrag till USM-tröjor och U-10-mila. Agneta har informerat dem om att 

ledarväst (som Närkes skogskarlar ska bekosta) kommer att beställas hem under vintern.   

Föregående mötesprotokoll 
Gicks igenom och lades till handlingarna. 

USM 17-19 september i Falköping 
14 deltagande ungdomar. Corona-anpassat arrangemang i år. Eget boende och anvisade zoner under 
tävlingarna. Tre huvudledare och 4 medföljande föräldrar. Man åkte i två minibussar och en följebil. 
Foton togs under USM och kommer att publiceras på ÖLOF ungdoms Facebook-sida.     
 

Klädinventering och klädinköp 
Tävlingströjorna är inventerade. Det finns 27 kvar av 33 inköpta. De är av god kvalité men tröjan är 
ljus (vit och lime) och ser därför blek ut när man tittar på de på håll. Tröjorna används vid U10-mila, 
USM och Distriktsmatchstafetten. Ungdomsvästarna som finns är i en annan grön nyans som inte alls 
matchar tävlingströjan. ÖLOF:s distriktvimpeln har en tredje nyans av grönt.  
Ungdomskommittén diskuterar frågan om en satsning på nya tävlingströjor skulle kunna göras. 
Denna gång i mörkare färger eftersom det är mer praktiskt. Vi anser i så fall att man bör ta offerter 
från 3-4 olika leverantörer för att jämföra pris och kvalité. Ungdomskommittén ser inte något behov 
av nya västar till ungdomarna men däremot en ny vimpel. Ledarvästar kan ingå i offerten såvida 
beställning av tävlingströjor ska ske under vintern. I annat fall kommer ledarvästar att beställas 
separat då ledarvästar ska köpas in under hösten/vintern.  

Barntränarutbildning 
Kommer att genomföras i Örebro i november. Det är15 deltagare anmälda. 

 



Daladubbeln16-17 oktober 

Information om Daladubbeln har skickats ut till klubbarna. Inget distriktsgemensamt ordnas av 

ungdomskommittén. Det finns en del anmälningar från distriktet.   

Dubbelfighten 2 oktober 
KFUM arrangerar Dubbelfighten. Pölders ungdomsseries prisutdelning sker i samband med detta. 

Prissumman (4000 kr) är halverad jämfört med normalt år eftersom en del tävlingar ställts in på 

grund av pandemin. Ungdomarnas medaljer från DM-sprint i juni delas ut samtidigt.     

Föreningsledarkonferensen 
27 november. Ungdomsträning i samband med konferensen. Sofia E formulerar och skickar ut en 

inbjudan till ungdomsträningen. 

Långtidsplan.  

Ungdomskommittén har gjort ett förslag till långtidsplan för ÖLOF:s ungdomsaktiviteter. Vi 

ledamöter tar hem och diskuterar förslaget i våra klubbar och därefter, om intresse finns, lyfts den 

vidare i föreningsledarträffen i november. I långtidsplanen ingår en sprintserie som 

ungdomskommittén på detta sätt hoppas kunna få till stånd.  

Övrigt 
Kaisa har nyckeln till Idrottens hus fram till oktobermötet.  

Anton Olsson, grundaren av UTAMI, föreläser om psykisk ohälsa och ätstörningar. 

Ungdomskommittén förslår att det ordnas en föreläsningsserie om kost och hälsa för våra ungdomar 

13-18 år. Kombinera med träning? Vi föreslår att Antons föreläsning hålls den 21/11 kl.10:00 i 

Idrottens hus eller annat datum i november. Ungdomarna tar med egen förtäring att inta före ett 

träningspass. Hagaby lägga bana? Lina kollar med sin förening. Anmälan för att veta ungefärligt 

intresse.  Sofia E berättar för Agneta om våra tankar och ber henne om hjälp med kontakten med RF-

SISU.     

Nästa möte: 25/10 

 

Övriga mötesdatum: 24/1 2022 

 

 

 


